

T. C. CHARLEBOIS Peintre-Decorateur
 342 & 344 RUE SAINT-DENIS.

T. A. MORRISON & CO.

Milton Pressed Brick	Waterous "Champion"
American Enameled Brick	Stone Crushing Plants
"Roman" Manufactured	Concrete Mixers
Building Stone and	Empire Rock Drills
Ornamental Terra Cotta	Reliance Hoisting Engines
Morrison Quarry Co's	High Speed Engines
Machine-Broken	Saw Mill Machinery
Clean-Screened	Road-Making Machinery
"Banc Rouge" Syenite	Steam Road Rollers
Concrete & Macadam Stone	Fire Appliances
Concrete Top Dressing	Waterous Fire Engines
Roofing Gravel	New and Second hand
Building Limestone	Contractor's Plant

204 ST. JAMES STREET, MONTREAL.
 Bell Telephone Main 4532.



SERVICE DES INCENDIES

SOUSSIONS

Des soumissions cachetées, adressées au soussigné et portant à l'endos la suscription "Soumission pour échelles, tuyaux, bâches et soupapes", suivant le cas, seront reçues jusqu'à midi, JEUDI, le 11 MAI courant, pour les articles suivants:

5,000 pieds, plus ou moins, de tuyaux à double enveloppe, en caoutchouc, d'un diamètre de 2½ pouces avec raccords.

100 pieds, plus ou moins, bâches en grosse toile (duck) de 9 x 12 pieds.

100 pieds, plus ou moins, soupapes de bornes-fontaines. Aussi échelles extensibles, et murales (avec pièce de renforcement.)

Chaque soumissionnaire devra inclure dans l'enveloppe cachetée contenant sa soumission un chèque accepté, payable à l'ordre de la Cité de Montréal, au montant de 10% pour un contrat excédant \$1,000 et 15% pour un contrat au-dessous de ce chiffre.

Toute information requise concernant les contrats susmentionnés peut être obtenue au bureau du chef du corps de pompiers, Hôtel de Ville, entre 9 heures du matin et 5 heures de l'après-midi.

La Commission ne s'engage à accepter la plus basse ni aucune autre des soumissions reçues.

BUREAU DU GREFFIER DE LA CITÉ,
 HÔTEL DE VILLE,

L.-O. DAVID,
 Greffier de la Cité.

Montréal, 1er mai, 1905.



FIRE DEPARTMENT

TENDERS

Sealed tenders, addressed to the undersigned and endorsed "Tender for Ladders, hose, covers and valves", as the case may be, will be received up to noon on THURSDAY, the 11th MAY instant, for the following:

5,000 feet, more or less, double jacket rubber lined cotton hose, 2½ inches diameter with couplings.

100 feet, more or less, salvage covers in duck 9 x 12.

100 feet, more or less, hydrant valves.

Also extension and wall ladders (trussed.)

Every tenderer must enclose in the sealed envelope containing his tender an accepted cheque, payable to the order of the City of Montreal, equal to 10% for a contract exceeding \$1,000 and 15% for one not exceeding \$1,000.

Any information concerning the above may be obtained at the office of the Chief of the Fire Department, City Hall, between the hours of 9 a.m. and 5 p.m.

The Committee does not bind itself to accept the lowest or any tender submitted.

CITY CLERK'S OFFICE,
 CITY HALL,

L. O. DAVID,
 City Clerk.

Montreal, 1st May, 1905.



AQUEDUC

Tuyau d'arrosage

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que toute personne qui désire se servir de tuyaux d'arrosage, alimentés avec l'eau de la Ville, est tenue de se procurer, tous les ans, un permis à cet effet, et de payer d'avance la taxe de \$2.00 imposée par la loi, sous peine d'une sévère pénalité. Toutes personnes qui se serviront de tels tuyaux d'arrosage sans avoir payé la dite taxe, seront poursuivies suivant la loi.

GEO. JANIN,
 Surintendant de l'Aqueduc.

BUREAU DE L'AQUEDUC,
 HÔTEL DE VILLE,

Montréal, le 3 mai, 1905.



Water Works

HAND HOSE

PUBLIC NOTICE is hereby given that any person who desires to use hand hose in connection with the City water supply is bound to obtain every year a permit to that effect; and to pay in advance the rate of \$2.00, imposed by law, under a severe penalty; and that all persons using any such hose without having paid the said rate, shall be prosecuted according to law.

GEO. JANIN,
 Superintendent. M. W. W.

WATER WORKS DEPARTMENT,
 CITY HALL,

Montreal, May 3rd, 1905.